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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:894 Nödnumret 112

Nödnumret 112 är viktigt och att det fungerar med snabbt svar och korrekt 
hantering är viktigt för allas vår trygghet. Vi kan se i uppföljningen att 
svarstiderna på nummer 112 för år 2015 gått ned från 15,3 sekunder året innan 
till 13,3 sekunder 2015, en positiv utveckling.

Den stora flyktingströmmen till EU påverkar stora delar av samhället. Vi kan se 
att år 2015 var det flera som ringde nödnummer 112, många av dem var 
flyktingar. Det var personer i Sverige som slog larm om nöd, men också 
människor i nöd på Medelhavet som via släktingar i Sverige slagit larm om 
nödläge. Flera liv har räddats genom den alarmeringen.  

Det är dock problematiskt när räddningsnumret blir det enda nummer man får 
då man vistas på flyktingförläggning. Risken finns att numret används för att få 
kontakt för frågor av mer allmän karaktär då numret många gånger är det enda 
nummer man får för att ringa för kontakt med samhället.

 

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkra nummer 112 så att det bara 
används vid nödläge?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-02
Besvaras senast
2016-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


